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Subject: FW: Toekomst digitalisering 1ZB
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Onderlegger voor gesprek EEE en 1ZB-team over HP Zone.docx

Toekomst digitalisering |ZB def.docx

EE heeft vanuit Limburg Noord (na overleg met mij) het initiatief genomen om de artsen in Zuid-Nederland mee

te nemen in het in gang gezette landelijke ICT-traject. Zie bijgevoegde mail met bijlages.

In het landelijke ICT afstemmingsoverleg afgelopen woensdag kwam naar voren, dat het programma van eisen in

maart (dit jaar!) klaar moet zijn, zodat in maart gestart kan worden met het aanbestedingstraject en in augustus

begonnen kan worden met (de bouw van) een nieuw systeem. Wij hebben als aanwezige artsen ( 5.1.2e

unaniem gesteld dat dit volstrekt onhaalbaar en onwenselijk is, nu we het allemaal zo druk hebben

met de Covid-bestrijding: input van IZB is essentieel bij het opstellen van het programma van eisen, dit kunnen we

nu niet leveren.[IEEEaren de andere deelnemende artsen (werkzaam bij GGD GHOR NL).

Daarnaast hadden we nog een aantal andere vragen over het traject, die nog niet beantwoord zijn (een aantal

punten staan ook in de bijlage van LN). Ook is ons niet duidelijk, wie nu precies wat beslist in het traject.

inFact is nog niet op de hoogte gesteld van het feit dat er op korte termijn een aanbestedingstraject gaat worden

gestart.

Het is niet de bedoeling om voortdurend dwars te liggen of te blijven “zeuren” bij de GGD GHOR NL en [IEEE
We willen graag constructief meewerken, maar het moet wel voor iedereen duidelijk zijn wat er gebeurt en wat het

plan is. Volgens mij zijn nog niet alle IZB-artsen op de hoogte. Daarnaast vragen [EEE en ik ons af met welk

mandaat wij in het overleg zitten. Vertegenwoordigen wij nu de artsen IZB in Nederland? Dat voelt vreemd op deze

manier. Of denken wij gewoon alleen maar mee...?

Naast het afstemmingsoverleg waar wij aan deelnemen, is er nog een andere stuur(?)groep dit zich hiermee

bezighoudt (en besluiten neemt, ook over het definitieve programma van eisen?)

Ik zou dit graag in het aankomende RAC-overleg bespreken. Ik zit 5.1.2e in het

afstemmingsoverleg. En ook graag wat mijn / s positie hierin is / wat er van ons verwacht wordt. Het voelt

ondertussen wat ongemakkelijk voor mij, tussen de verschillende partijen in met mogelijk verschillende belangen
en ideeén.

Dank je. Groet,

var:IEEEEEE erin.
Verzonden: vrijdag 22 januari 2021 15:43

@ggdhvb.nl'

EE vrin.nl>
Onderwerp: Toekomst digitalisering 1ZB

Geachte collega’s,

Wij maken ons zorgen over recente ontwikkelingen mbt tot eventuele vervanging van ons huidige registratiesysteem HP zone en

hebben de indruk dat plannen al in een gevorderd stadium zijn, zonder dat wij als inhoudsdeskundigen en gebruikers hierbij inspraak
hebben (gehad).
lk heb die bezorgdheid afgelopen dinsdag ook uitgesproken in het LOI. In aanvulling daaraop wil ik de collega’s in ZeeBraLim toch

graag breed meenemen in deze bezorgdheid en verwijzen naar de bijlage waarin we dit verwoorden.

EEE hebben een schrijven van ontvangen met het verzoek eea met de werkvioer te bespreken om input op
te halen. We hebben het gevoel dat dit niet overal in voldoende mate plaats heeft gevonden.
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We hebben dit in onze regio wel kunnen bepreken met || EEEZN De bhijlage is dan cok een samenvatting van de punten die in dat

gesprek aan de orde zijn geweest.
Zouden jullie dit bericht zo nodig willen delen met collega’s die ik vergeten ben.

Bijlagen:
BriefIEEESI dd 2 dec 20 aan[EXE
Overwegingen 1ZB Limburg Noord
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